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Zápisnica č. 2/2016 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 26.2.2016 

 

 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny  

 

Program : 
 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Prerokovanie poskytovania opatrovateľskej služby v obci  Gánovce 

3. Správa o plnení uznesení OcZ za rok 2015 

4. Diskusia a rôzne 

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie pre FK Gánovce  pre deti a mládež 

6. Schválenie PHSR na roky 2016- 2020 s výhľadom do roku 2025 

7. Záver 

 

 

Rokovanie : 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Privítala prítomných,bolo konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Predniesla program rokovania, navrhla doplniť do programu : 

- Schválenie dotácie pre FK Gánovce vo výške 3000,00 € pre deti a mládež 

- Schválenie  PHSR obce na roky 2015-2020 s výhľadom do roku 2025 

 

Podnety OcZ: 

Neboli vznesené. 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ jednomyseľne schvaľuje  doplnený program zasadnutia . 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 2/ 

Bol prerokované poskytovanie opatrovateľskej služby v obci pre Elenu Marcinkovú, ktorej je 

poskytovaná opatrovateľska  služba prostredníctvom  Spišskej katolíckej charity. Obec spolu 

so SKCH uvažovala o tom, že sa zapojí do projektu OS v roku 2016, ale z dôvodu, že SKCH 

nebola úspešná  v projekte OS a nedostala dotáciu , je potrebné   doriešiť poskytovanie 

opatrovateľskej služby.  SKCH podala voči rozhodnutiu o neposkytnutí dotácie odvolanie a je 

predpoklad, že finančné prostriedky sa nájdu  od 15.3. alebo 1.4. 2016. Z uvedeného dôvodu je 

potrebné  toto obdobie  preklenúť. Preto  starostka navrhuje OcZ podpísanie zmluvy  so SKCH  

zatiaľ  do 30.3.2016 na jednu opatrovateľku. 

 

Podnety a návrhy OcZ : 
OcZ súhlasí s uzatvorenímdodatku k zmluve so SKCH zatiaľ do 30.3.2016. 
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Rozhodnutie OcZ:   

OcZ schvaľuje uzatvorenie dodatku č. 2  k zmluve medzi SKCH a obcou Gánovce  na 

poskytovanie OS zatiaľ do 30.3.2016. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 3) 

Hlavná kontrolórka predniesla Správu o plnení uznesení za rok 2015. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

 Boli prednesené dva dotazy od poslancov, ktoré boli zodpovedané. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne berie závery z kontroly  na vedomie. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

K bodu 4) 

Diskusia a rôzne:  

 

4.1. Bola prerokovaná žiadosť o dotáciu FK Gánovce vo výške 3000,00€, na dopravu, 

rozhodcov a športové vybavenie zo záujmovej činnosti detí vo veku 5-15 rokov s trvalým 

pobytom na území obce Gánovce. 

 

Podnety a návrhy OcZ:  

Jedná sa o deti a starších žiakov. 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne schvaľuje poskytnutie dotácie FK Gánovce vo výške 3000,00€ na 

dopravu, rozhodcov a športové vybavenie. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

 Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 
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4.2  Bol prednesený návrh na schválenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja na roky  

       2015-2020 s výhľadom do roku  2025. Program sa môže v priebehu odbobia meniť  

       a dopĺňať. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne schvaľuje PHSR na roky 2015-2020 s výhľadom do roku 2025. 

 

Hlasovali  : 

 Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 

 

4.3 Poslanec Ľ. Fedák predložil návrh, aby sa uzavrela zmluva s právnikom  na riešenie 

sporných otázok, ktoré sa opakujú, na odľahčenie práce na OcÚ a stavebnom úrade. 

 

Podnety a návrhy: 

OcZ súhlasí s týmto návrhom. Na budúce zastupiteľstvo predložiť návrhy  na právnikov 

menovite . Hlavná kontrolórka Beláková upresnila, aby sa hľadali právnici znalí práva 

a problematiky samosprávy.  

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie návrh poslanca Fedáka Ľ.   na budúce uzatvorenie zmluvy 

s právnikom na vedomie. 

Hlasovali  : 

 Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 

 

4.4. Poslanec Kic poukázal na dezolátny stav príjazdovej cesty,  ale aj miestnych 

komunikácii. Starostka informovala o pripravovanej oprave v jarných mesiacoch miestne 

komunikácie v obci a hlavná cesta je v nedohľadne, plánovaná je na jún 2016. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie podnet poslanca Kica o zlom technickom stave príjazdovej cesty 

a miestnych komunikácii v obci a informáciu starostky  na vedomie. 

Hlasovali  : 

 Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 
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4.5 Poslanec Fedák poukázal na problém  stojacej vody na ceste na ulici Lúčnej. Starostka 

informovala, že sa daný problém bude riešiť. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie podnet poslanca Fedáka ohľadom stojacej vody na ul. Lúčnej na 

vedomie. 

Hlasovali  : 

 Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 

 

4.6. Poslanec Šandor poukázal na problém parkovania vozidiel na chodníkoch. Konštatoval, 

že je potrebné občanov  na to upozorniť v Gánovskom spravodajcovi. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie  podnet poslanca Šandora ohľadom parkovania vozidiel na 

chodníkoch v obci na vedomie . 

Hlasovali  : 

 Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  Peter Šandor, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 

 

K bodu 5) 

Záver 

Starostka obce poďakovala za účasť na  zasadaní .  Predbežný dátum ďalšieho  zasadania  

OcZ je   18.3.2016 

 

 

. 
 

Zapísala:  Mgr. Suchanovská A.,v.r. 

                 Ing. Alžbeta Čekovská,v.r. 

   

 

 

 

 Zápisnicu overili:  

   Miroslav Bobovský,v.r. 

   Ján Kic,v.r. 

 

 

 


